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Minnesanteckningar från möte med näringslivsrådet 31 januari 2011 
 

Plats: Kommunhuset Ankaret – Häverörummet 
 
Tid: Kl 18.00-20.00 
 
Närvarande:  Kjell Jansson (M), Dan Löfgren (näringslivschef), Berit Jansson 

(C), Elisabeth Björk (S), Mats Hållén (FP), Per-Olof Sigfridsson 
(LRF), Kurt Bergström (Norrtälje Fabriks- och Hantverks-
förening), Tomas Ackelman (Handelskammaren Norrtälje), Boel 
Norman-Högberg (Norrtälje Köpmannaförening), Ulf Pettersson 
och Markus Mattsson (Rådmansö-Frötuna Företagarförening) 

 
1. Mötet öppnas av Kjell J. Dagordningen godkänns. 

Var och en presenterar sig för de nya deltagarna från Rådmansö-
Frötuna Företagarförening. Kjell J meddelar att Väddö Köpmanna-
grupp vill ansluta sig till rådet, och att deras ordförande gärna får 
delta efter att föreningen presenterat en medlemsmatrikel. 

 
2. Runt bordet – aktuella frågor 

Thomas Ackelman, Handelskammaren Norrtälje  
Handelskammaren anordnar en grundkurs för företagare i ekonomi 
uppdelad på 3-4 träffar med start den 10 mars i Norrtälje Tidnings 
lokaler. Mer information skickas ut via e-post. 
 
Den 17 februari, anordnar Roslagens Sparbank en inspirationsdag 
med tema Inspiration Ålands Hav. Mer information finns på 
www.roslagenssparbank.se.  
 
En riktad inbjudan har skickats ut av Handelskammaren till en 
inspirationsdag på Åtellet den 18 februari på förmiddagen. 
Deltagarna ska då konkret prata om hur näringslivet ser ut på Åland 
och i Norrtälje med målet att komma fram till flera punkter/frågor att 
samarbeta kring.  
 
Avslutningsvis påminner Thomas A om Expo Roslagen den 6-7 maj 
samt Roslagens företagsgala i oktober. 
 
Per-Olof Sigfridsson, LRF 
Stöttar projekt kring ridled i Roslagen.  
Önskemål finns att utveckla ett samarbete kring naturgas.  
Kjell meddelar att kommunen har en förstudie om biogas på gång 
och att Hallsta Pappersbruk planerar för en biogasanläggning. Berit J 
kontaktar Per-Olof Sigfridsson i frågan. 
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Kurt Bergström, Norrtälje Fabriks- och Hantverksförening  
Anordnar mingelkvällar med intressanta gäster samt gör studiebesök 
på olika ställen.  
 
Boel Norman-Högberg, Norrtälje Köpmannaförening  
Jobbar med frågan kring att stärka stadskärnan.  
Är delarrangör i ett sommararrangemang som heter ”Jättelångt” och 
är ett lopp som går från Grisslehamn till Stora Torget i Norrtälje den 
11 juni. 
 
Ulf Pettersson, Rådmansö-Frötuna Företagarförening 
Trots föreningens 100 medlemsföretag är det få som visar något 
intresse, kommer till årsmöten osv. De hade en träff på Söderarm 
förra året tillsammans med föreningarna från Arholma och 
Bergshamra men har inte haft något ny träff sedan dess. Arbetar 
vidare för föreningens fortlevnad. 
 

3. Behovet av ett näringslivsråd 
Kjell J ställer frågan om näringslivsrådet ska finnas kvar i sin 
nuvarande form under den nya mandatperioden. Deltagarna 
meddelar att önskemål finns att fortsätta med forumet samma tid, kl. 
17.00-19.00. 
 

4. Rapport samverkan köpmannaföreningen och kommunen  
Kjell informerar kort om historiken kring utbyggnaden av 
Flygfyrenområdet och etableringen av butiker i området. Kommunen 
har påbörjat ett arbete tillsammans med köpmannaföreningen för att 
stärka centrum. En viktig punkt är att få fram fler parkeringsplatser. 
 
Boel N-H meddelar att Köpmannaföreningen har bildat en referens-
grupp där fastighetsägare och banker ingår så att även representanter 
från dessa områden är med och samverkar. Boel betonar särskilt 
vikten av en ordentlig skyltning som upplyser om centrum och 
parkeringsplatser. Stadskärnan ger ett mervärde som gör att 
besökaren handlar i Norrtälje.  
 

5. Destinationsbolag 
Dan L har hittills haft fem informationsmöten runt om i kommunen 
om att bilda ett gemensamt destinationsbolag för Norrtälje, 
Österåker, Östhammar och Vaxholm. Tanken är att inom bolaget 
samla den övergripande destinationsutvecklingen för samtliga fyra 
kommuner, men att turistbyråerna drivs i respektive kommun med en 
gemensam marknadsplats på nätet. Hittills har cirka 120 personer 
kommit till mötena och alla är överens om att det är det är en 
nödvändighet att samverka med de andra kommunerna.  
Sista mötet hålls den 3 februari. Dan L har även en dragning för 
NUAB den 8 februari. När mötena summerats kan arbetet med 
destinationsbolaget börja formaliseras. 
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6. Frukostmöten under våren och hösten 
Datum för våren: 22 februari i Rimbo och 19 april i Norrtälje (värd: 
Norrtälje Köpmannaförening).  
Datum för hösten: 20 september i Älmsta och 29 november i Norrtälje. 

 
7. Övriga ärenden 

Kommunstyrelsens och bygg- och miljönämndens presidier ska 
träffa Lantmännen den 7 februari kl. 13.15 angående utbyggnaden av 
hamnen. 
 
Kommunen har ett mycket bra bokslut på 270 miljoner kronor.  
Pengarna kommer att sparas. Dels går 150 miljoner kronor till 
pensioner och dels går pengar till en underhållsfond. Alla investeringar 
finansieras kontant. De lån som finns ligger på de kommunala bolagen 
och inte på kommunen.  
 
Tingrätten är nedläggningshotad. Det innebär en viss identitet att ha 
en egen tingsrätt och att arbetstillfällen för akademiker får vara kvar 
på orten. Kommunen kommer att göra vad den kan för att tingsrätten 
ska bli kvar. Domstolsverkets förslag till en framtida organisation 
har gått ut på remiss till berörda. Remisstiden går ut den 11 mars och 
efter det lämnar Domstolsverket sitt förslag till regeringen.  
 
Kjell informerar om: 
- Västra vägen och etapp ett där en ny pendlarparkering är klar  
- Nya gång- och cykelvägar, bl a från Björnö  
- Etablering av Biltema vid södra infarten 
- Kapellskärsledningen som är klar till Gräddö-Räfsnäs och  
  anslutningar kan påbörjas. 
 

8. Avslutning – nästa möte 
Nästa möte hålls onsdagen den 4 maj kl. 17.00 i Häverörummet. 
 
Kjell Jansson förklarar sammanträdet avslutat. 


